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Eladó Családi ház, 110 m2, 5 620 m2 telek, Somogyszentpál
24 990 000 Ft ( ~63 752 € )

Somogyszentpálon eladó egy tágas családi ház nagy telekkel!

Adatlap sorszáma: #696900194

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: HH

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Nagyszerű lehetőség Somogyszentpálon! Eladó egy családi ház, amely tökéletes

választás lehet azoknak, akik szeretnének egy kellemes hangulatú, vidéki

otthont. Ez a tágas ház hatalmas potenciállal rendelkezik, és ideális nagyobb

családoknak vagy akár gazdálkodásra vágyóknak is. Az ingatlanban három

kényelmes hálószoba található, amelyek megfelelő életteret biztosítanak

mindenki számára. A belső tér egy komplett festéssel újult meg, friss és tiszta

légkört teremtve ezzel a házban. Bár az ingatlan felújításra szorul a korából

adódóan, szerkezetileg kiváló állapotban van, és a megfelelő gondoskodással

gyönyörű otthonná varázsolható. Az ablakok eredetiek, fából készültek, de

tökéletesen működnek, és igazi karaktert kölcsönöznek a háznak. A

vízvezetékek teljes egészében ki lettek cserélve műanyagra, ezáltal biztosítva a

hosszú távú megbízhatóságot. A villanyvezetékek a konyhában felújítást kaptak.

A fűtésről gázkonvektorok gondoskodnak, ezen felül van 4 kémény is. A

melegvizet villanybojler szolgáltatja. Az épület és a falak is szárazak. Az udvaron

található melléképületek ideálisak állattartásra, így lehetősége nyílik kedvenc

háziállatai gondozására vagy akár kisebb gazdasági tevékenységek végzésére

is. Emellett van egy kút is az udvaron, amely kiválóan alkalmas kerti öntözésre.

A telek hatalmas területtel rendelkezik, gazdálkodásra vagy a kertészkedésre is

kiválóan alkalmas. Ha szereti a természetet, itt biztosan megtalálja majd a

helyét! Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Große Chance in Somogyszentpál! Ein freistehendes Haus zu verkaufen, das die

perfekte Wahl für diejenigen sein könnte, die ein angenehmes ländliches

Zuhause suchen. Dieses geräumige Haus hat ein großes Potenzial und ist ideal

für größere Familien oder sogar für diejenigen, die eine Landwirtschaft betreiben

wollen. Das Haus verfügt über drei komfortable Schlafzimmer, die ausreichend

Platz für alle bieten. Das Innere des Hauses wurde komplett neu gestrichen,

wodurch eine frische und saubere Atmosphäre im ganzen Haus geschaffen

wurde. Obwohl das Haus aufgrund seines Alters renovierungsbedürftig ist, ist es

strukturell in einem ausgezeichneten Zustand und kann mit der richtigen Pflege

in ein wunderschönes Zuhause verwandelt werden. Die Fenster sind original, aus

Holz, funktionieren aber perfekt und verleihen dem Haus echten Charakter. Die

Sanitäranlagen wurden komplett durch Kunststoffrohre ersetzt, um eine

langfristige Zuverlässigkeit zu gewährleisten. Die elektrische Verkabelung in der

Küche wurde erneuert. Geheizt wird mit Gaskonvektoren und 4 Schornsteinen.

Die Warmwasserversorgung erfolgt über einen Elektroboiler. Das Gebäude und

die Mauern sind trocken. Die Nebengebäude im Hof sind ideal für die

Tierhaltung, so dass Sie sich um Ihre Lieblingstiere kümmern oder sogar kleine

wirtschaftliche Tätigkeiten ausüben können. Es gibt auch einen Brunnen im Hof,

der ideal für die Bewässerung des Gartens ist. Das Grundstück hat eine große

Fläche, die sich hervorragend für die Landwirtschaft oder den Gartenbau eignet.

Wenn Sie die Natur lieben, werden Sie hier sicher Ihren Platz finden! Dieses

Grundstück ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur Vereinbarung

eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Great opportunity in Somogyszentpál! A detached house for sale, which could be

the perfect choice for those who want a pleasant rural home. This spacious

house has huge potential and is ideal for larger families or even those looking to

farm. The property has three comfortable bedrooms, providing adequate living

space for everyone. The interior has been completely repainted, creating a fresh

and clean atmosphere throughout the house. Although the property is in need of

renovation due to its age, it is structurally in excellent condition and with the

right care can be transformed into a beautiful home. The windows are original,

wooden, but work perfectly and add real character to the house. The plumbing

has been completely replaced with plastic, ensuring long term reliability. The

electrical wiring in the kitchen has been renovated. Heating is provided by gas

convectors and there are 4 chimneys. Hot water is supplied by an electric boiler.

The building and walls are dry. The outbuildings in the courtyard are ideal for

keeping animals, so you can look after your favourite pets or even carry out

small economic activities. There is also a well in the yard, which is ideal for

watering the garden. The plot has a large area, perfect for farming or gardening.

If you love nature, you will surely find your place here! This property is great,

right? For more detailed information and to make an appointment, please call! If

you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager! We can help

you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a favourable

loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from a wide

range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


